
Başbakan: İnsanlığın içişleri bakanı
olmalıyız

Başbakan Ahmet Davutoğlu ve ABD
Başkan Yardımcısı Joe Biden, Atlantik
Konseyi Oturumu'nda konuştu.

Davutoğlu'nun konuşmasından satır başları:

İstanbul'a gelen gençleşirmiş. Daha da
gençleşmiş olarak sayın Biden'ı buradan
göndereceğiz.

En öncelikli konulardan birisi enerji olacak.
Türkiye'nin G-20 zirve başkanlığında en
önemli konunun enerji olacağını daha önce
de belirtmiştik. Bir taraftan yoğun bir
ekonomik bir krizin içindeyiz diğer taraftan
siyasal çalkantılar olan bir krizin içinde
geçiyoruz. Suriye de çarpıcı bir örneği...
 
 Enerji insanoğlunun hayatını yükselten bir
araçtır.Enerjinin dünyada adil dağılımı ve
kullanımı konusunda bir girişim sağlamayı planlıyoruz. Türkiye için de enerji
meselesi vatandaşın hayat standardını yükseltme meselesidir.

Aslında siyasal istikrarın da bir parçasıdır enerji güvenliği. Kışın bütün
büyükşehirlerimizde hayatın olumsuz etkilenmesi söz konusu olmuştu.
Enerji hayat standardının da bir teminatı.

Enerji ile çevre arasındaki ikilemi de çözmeyi sağlayacak araçlar bulmak
lazım.

Çevre konuları söz konusu olduğunda hepimizin ulusal dışişleri bakanı
olmak değil insanlığın içişleri bakanı olarak konuşmamız lazım. Bu insani
boyutu hep göz önüne almak lazım.

İkinci boyut ekonomik boyut. Biz Türkiye olarak baktığımızda elimizde hangi
değerler var, hangi zafiyetler var diye baktığımızda, avantajlar çok çalışkan
bir insan unsuru ve en önemli coğrafyaya sahip olmak. Zaaf noktamız ne
diye baktığımızda enerji açığımız ve cari açığımız.

Biden'ın konuşmasından satır başları:

Sayın Başbakan'la uzun zamandır tanışıyoruz. Kendisi Başbakan oldu ben
hala aynı yerdeyim. Kendisi beni hala seviyor ama...

Rusya'nın enerjiyi geçmişte diplomaside bir silah olarak kullandığını
biliyoruz. Enerjinin silah olarak kullanıldığını görüyoruz. Bu da bu bölgedeki
milletlerin güvenliğini tehlikeye düşürüyor. Enerji güvneliği artık Avrupa'nın
bir sonraki adımı olmalı. İş milli güvenlik ve ekonomide en önemli
konulardan bir tanesi.

"RUSYA YİNE OYUNCU OLMAYA DEVAM ETMELİ AMA..."

Artık harekete geçmeliyiz. Rusya ithalatı tamamen durdursun demiyoruz
kesinlikle. Çünkü Rusya çok önemli bir enerji tedariçisi olmaya devam
edecek. Rusya yine burada oyuncu olmaya devam etmeli ama tabii oyunun
kurallarına uymalı.

Eskiden bu bölge tamamen Rusya'ya bağlıyken artık kendi enerji
kaynaklarına bağlanarak çok önemli gelişmeler sağlıyorlar.

Ben bu nedenle Kıbrıs'a gittim. 50 yıldır en üst düzey ABD resmi ziyareti
gerçekleşmiş oldu Kıbrıs'a. Bütün bir Akdeniz bir araya gelip çalışabilirse
küresel merkez haline gelebilir.

Enerji altyapılarının tamamlanmasını sağlamamız lazım. Liderlik ve vizyın
sahibi olmak böyle dönemlerde devreye giriyor.

Doğu Akdeniz böglesinin enerji potansiyeli çok önemli ekonomik getiriler
sağlayabilir Avrupa için.
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Türkiye önümüzdeki 10 yıl içinde büyümesi beklenen tek piyasa. Türkiye'nin
de bir doğalgaz merkezi olması için çalışmaya devame etmesi gerekiyor. En
önemli hedeflerinizden birisi zaten bu olmalı. Enerjiyi önemli bir işbirliği
olarak düşünmeliyiz.
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